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                          КАК СЕ КАЗВАТЕ? ОТКЪДЕ СТЕ? 
	ЛЕКСИКА
 КАК СЕ КАЗВАТЕ? ОТКЪДЕ СТЕ?
	Λεξιλόγιο 
Πως λέγεστε ? Από πού είστε?
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КОЙ

КОЯ
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Кой е той?
Коя е  тя?

Кое е  то?

Кои са те?
Кой е този човек?

Човек 
КЪДЕ 
ОТКЪДЕ?

ОТКЪДЕ СТЕ /ВИЕ/?
/Аз/ съм от Гърция.
От Гърция съм.
ДА 
НЕ        Аз не съм студент.
ЛИ        Аз не съм ли студент? 
ОТ

И
СТУДЕНТ, СТУДЕНТИ
СТУДЕНТКА, СТУДЕНТКИ
ПРИЯТЕЛ, ПРИЯТЕЛИ
ПРИЯТЕЛКА, ПРИЯТЕЛКИ
ПРЕПОДАВАТЕЛ, ПРЕПОДАВАТЕЛИ
ПРЕПОДАВАТЕЛКА,ПРЕПОДАВАТЕЛКИ
КАК СЕ КАЗВАШ? 

КАЗВАМ СЕ  
Аз се казвам. / Казвам се.
КАЗВАМ,-АШ 
СЛЕДВАМ
СЛЕДВАШ
СЛЕДВА
СЛЕДВА
СЛЕДВА
СЛЕДВАМЕ
СЛЕДВАТЕ
СЛЕДВАТ
Аз следвам в София.
УЧА
УЧИШ

УЧИ
УЧИ
УЧИ
УЧИМ

УЧИТЕ

УЧАТ
Аз уча в България.

ДОБРО УТРО

ДОБЪР ДЕН

ДОБЪР ВЕЧЕР

ЗДРАВЕЙ  
ЗДРАСТИ                                           
ЗДРАВЕЙТЕ

ЛЕКА НОЩ 
Довиждане

Дочуване

Господин,    г-н           
Госпожа,     г-жа           
Госпожица, г-ца       
Господа ,     г-да                 
УТРО,  СУТРИН                     
ОБЯД, ОБЕД       
ПРЕДИ  ОБЕД            
СЛЕДОБЕД                
  ДЕН                            
  ВЕЧЕР                         
  НОЩ                           
Сутрин казваме „Добро утро”. 

Сутрин поздравяваме с „Добро утро”.
През деня казваме „Добър ден”. 

През деня поздравяваме с „Добър ден”. 
Вечер казваме „Добър вечер”. 

Вечер поздравяваме с „Добър вечер”.
ясен-ясна-ясно-ясни
Ясно /е /.

Ясно ли е?


	ΕΓΩ
ΕΣΥ

ΑΥΤΟΣ

ΑΥΤΗ

ΑΥΤО
ΕΜΕΙΣ

ΕΣΕΙΣ

ΑΥΤΟΙ, ΑΥΤΕΣ , ΑΥΤΑ 

Εγώ είμαι

Εσύ είσαι

Αυτός είναι 

Αυτή είναι 

Αυτό είναι

Εμείς είμαστε

Εσείς είστε

Αυτοί είναι   
Ποιος 

Ποια

Ποιο 

Ποιοι
Ποιος είναι αυτός ?
Ποια είναι αυτή
Ποιος είναι αυτός ο άνθρωπος ?

Άνθρωπος 
Που
Από πού 

Από πού είστε /εσείς/ ? 
Εγώ είμαι από την Ελλάδα. 

Ναι          
Όχι , δεν, μην      Εγώ δεν είμαι  φοιτητής.
Ερωτηματικό μόριο  Εγώ δεν είμαι φοιτητής ;
Από 

Και
Φοιτητής, -τες
Φοιτήτρια, -ιες 
Φίλος, φίλοι 
Φίλη, φίλες 
Καθηγητής, καθηγητές 
Καθηγήτρια, καθηγήτριες
Πως σε λένε?  

Λέγομαι, ονομάζομαι
Λέω 

Σπουδάζω/Ακολουθώ 
Εγώ σπουδάζω στην Σόφια. 
Μαθαίνω /Μελετώ 
«Εγώ «σπουδάζω» στην Βουλγαρία.»   

Καλημέρα (Good morning)
Καλημέρα

Καλησπέρα

Γεια   σου
Γεια σας 

Καληνύχτα 
Εις το επανιδείν

Εις το επανιδείν (τηλεφωνικά )

Κύριος , Κ-ος
Κυρία , Κ-α
Δεσποινίς, Δ-ις  

Κύριοι,   Κ-οι
 Πρωί, ΤΟ ΠΡΩΙ                    
μεσημέρι, μεσημεριανό γεύμα  

πριν το μεσημέρι 

απόγευμα 

ημέρα

βράδυ  

νύχτα 

σαφής

καθαρός-η,-ο-οι-εις-α , 

ξάστερος( για καιρικές συνθήκες) 

μεταφ. κατανοητός   

 είναι σαφής. /εντάξει/ 
 είναι σαφής?               


